
 

Protokoll årsmöte Grönslätts Intresseförening 2022-07-23 

Närvarande representanter för följande tomter:  

7002, 7003, 7008, 7010, 7011, 7017, 7019, 7020, 7023, 7027, 7031, 7032, 7033, 7038, 7039, 

7040, 7041, 7042, 7047, 7048, 7049, 7050, 7051, 7054, 7056, 7057, 7059, 7062, 7064, 7065, 

7071, 7072, 7075, 7077, 7079, 7084, 7085, 7086, 7087, 7089, 7090, 7091, 7092, 7093, 7095, 

7099, 7103, 7107, 7108, 7109, 7110, 7111, 7114, 7115, 7118, 7123, 7124, 7126, 7128, 7131, 

7137, 7140, 7143, 7144, 7145, 7146, 7147, 7148, 7149, 7150, 7151, 7152, 7153, 7156, 7157, 

7159, 7163    

1. Mötet förklarades öppnat av ordförande Ronny Anderberg. 

2. Till mötets ordförande valdes Michael Juhlin. 

3. Dagordningen fastställdes. 

4. Röstlängden justerades genom avprickning vid ankomst. 

5. Mötet befanns stadgeenligt utlyst. 

6. Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Roland Holmberg 

och Mats Eriksson.  

7. Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2021-06-01 - 2022-05-31 

föredrogs av föreningens ordförande Ronny Anderberg. 

En medlemsavgift ej betald, lämnas till Kronofogden.  

Vårt gamla vattennät stängdes permanent vid årsskiftet. De som inte anslutit sig kan 

hämta vatten i röda boden vid båthamnen. 

143 medlemmar har bestridit den höjda anslutningsavgiften som Sölvesborg Energi 

krävt.  Sölvesborgs Energi har beslutat att enbart stämma vår ordförande istället för 

alla 143 fastighetsägare då de annars hade fått betala 2800 kr per stämning. 

Midsommarfirande på Enebacken genomfördes för första gången på tre år. 

Nyheter och information har kommunicerats via www.gronslatt.com och via mail 

kontinuerligt under året. Intresseföreningens Facebook-sida har fått många nya 

medlemmar under året.  

Röjning av allmänningar har i huvudsak skett efter de stormar vi haft under året. 

Motionsanläggningen är mycket uppskattad. Den har besiktigats med mindre 

anmärkningar som åtgärdats. 

8. Ekonomisk redogörelse för verksamhetsåret 2021-06-01 - 2022-05-31 redovisades av 

kassören Åsa Gustafsson. Resultaträkning med kommentarer samt balansräkning per 

2022-05-31 redovisades. Årets främsta aktiviteter har varit; röjning av allmänningar,   

underhåll av vägar, dansbana och badvik. 

Årets resultat blev mycket bättre än budget och slutade med positivt resultat 61 635  

kronor (budgeterat – 141 675 kronor). 

Årsmötet godkände förvaltningsberättelse samt den ekonomiska redogörelsen. 

9. Revisionsberättelsen redovisades av revisor Hans Axler. Inga anmärkningar. 

http://www.gronslatt.com/


10. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret  

2021-06-01 - 2022-05-31. 

11. Årsmötet fastslog ersättning för ospecificerade utlägg till styrelseledamöter och 

revisorer samt eventuella övriga funktionärer. Arvode till styrelse och festkommitté 

förblir desamma som tidigare år, dvs ingen årsavgift för styrelse och halva årsavgiften  

för festkommittén. 

12. Styrelseordförande Ronny Anderberg redovisade läget i konflikten med Sölvesborg 

Energi gällande anslutningsavgiften . Sammanfattningsvis så är stämning av vår 

styrelseordförande inskickad till Mark och Miljödomstolen i Växjö. Vi hävdar att vi har 

starka skäl till att bli debiterade den lägre taxan som gällde för 2020 då vi varit klara 

att ansluta oss till avloppsnätet redan sep 2020 och att det då fanns kapacitet på 

Nogersunds reningsverk. För övrigt har Sandvikens stugförening blivit debiterade den 

lägre taxan även om deras färdigställande för anslutning var klar senare än vår.  Vi 

avvaktar nu information från Domstolen i Växjö. 

13. I Lars Norgrens frånvaro redovisade Ronny Anderberg från arbetsgruppens bevakning 

av Stiby 28:1.  

Miljödomstolen upphävde den av kommunen antagna detaljplanen. Kommunen 

överklagade beslutet och Miljööverdomstolen kommer att behandla överklagandet. 

Kommunstyrelsen har anlitat en expert/fotograf för att påvisa att sällsynt fladdermus 

inte alls störs av bebyggelse. Vi har då anlitat en konsultfirma (Gerells) som 

underkände kommunens rapport och menar att den inte är sakligt underbyggd. Ingen 

budget för arbetsgruppens fortsatta agerande beräknas. 

14. Motion om boulebana Enebacken. Beslutades att under året undersöka 

medlemmarnas intresse för detta och även placering och kostnad för densamma. 

15. Föreningens ordförande Ronny Anderberg presenterade föreningens 

verksamhetsplan för 2022-06-01 - 2023-05-31.  

Förutom årligen återkommande arbeten tillkommer speciella uppgifter såsom; 

Arbeta för att anslutningsavgiften för avlopp ska vara enligt 2020 års taxa. 

Upprustning av dansbana och röda boden i båthamnen. 

Bevaka överklagandet till miljödomstolen för Stiby 28:1. 

Undersöka intresse för anläggande av boulebana. 

Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

16. Kassören Åsa Gustafsson redogjorde för budgetförslaget. Hon föreslog sänkt årsavgift 

till 1200 kronor per tomt. Inga fakturor kommer i år att skickas utan alla får mail med 

information om hur årsavgiften betalas senast 28/10. Kommer också informeras på 

hemsidan www.gronslatt.com om detta. 

Budgetförslaget godkändes. 

17. Till styrelsens ordförande och föreningens ordförande på ett år omvaldes Ronny 

Anderberg. 

18. Vice ordförande Lars-Erik Johansson har ett år kvar. 

19. Till sekreterare på två år valdes Marie Klaesson. 

20. Kassören Åsa Gustafsson har ett år kvar. 

21. Till styrelseledamot på två år omvaldes Per-Inge Lennartsson . 

22. Till styrelsesuppleanter på ett år valdes Gunilla Holmberg och Rajne Söderberg. 

http://www.gronslatt.com/


 

23. Till valberedningskommitté på ett år omvaldes Inger Falck ordförande , Michael 

Juhlin, Ing-Mari Hultberg , Margareta Melin, suppleant .  

24. Till revisorer på ett år valdes Thomas Gustafsson och Christer Bengtsson. 

Som revisorssuppleant på ett år valdes Hans Axler. 

25. Ingen festkommitté på ett år kunde väljas då inga kandidater finns. 

 Martin Hallgren kvarstår som suppleant om kommittén kan återuppstå. 

26. Till representant i Kalvhagsvägens (Stiby) vägförening på ett år omvaldes Thorsten 

Jakobsson samt en ledamot ur styrelsen som utses senare. 

27. Inga ytterligare förslag har inkommit från styrelsen eller föreningsmedlemmar. 

28. Inga större förändringar i revisionen av stadgarna redovisades. Förslag till nya stadgar 

finns att läsa på hemsidan .  

 https://www.gronslatt.com/wp-content/uploads/2022/07/Stadgar-2022-2.pdf 

Årsmötet fastställde enhälligt stadgeändringarna. 

29. Övriga frågor 

Farthinder eller hastighetssänkningar inget bra alternativ för att förhindra hög  

hastighet på området.  

Uppsättningen av brevlådorna på Bifrostvägen bör rätas upp och göras tillgängliga för 

Post Nords bil att köra intill. 

Fastighetsägarna är skyldiga att klippa sina häckar så att fordon kan komma fram på 

ett säkert sätt. 

De bilar som står uppställda permanent vid två fastigheter är svåra att bli av med. En 

är tömd på drivmedel och kan då ej tvingas att flyttas enl Miljöförbundet. Till den 

andra kommer man inte i kontakt med ägaren. 

Hyvling av vägarna kommer att ske för att förbättra kvaliteten dock bör alla fylla igen 

de gropar som finns utanför sin egen tomt. Grus för detta finns upplagt vid ett par av 

brevlådetorgen.   

30. Ordförande tackade styrelsen för gott samarbete och årsmötesdeltagarna för visat 

intresse och förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet                              Justeras 

 

 

----------------------  -------------------------- ----------------------------- 

Lena Nilsson  Roland Holmberg Mats Eriksson
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